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“We zijn in rap tempo terrein aan het
verliezen”
Dit is een uitspraak Klaas Dijkstra, communicatie-expert in
een  lezing  voor  de  VSN  (De  Verenigde  Sportpaardenhandel
Nederland).

Het toont duidelijk aan, dat niet alleen de jacht en de boeren
kapot gemaakt worden, maar dat onze ‘dierenliefhebbers’ op
meer  terreinen  bezig  zijn,  zoals  de  paardensport  en
sportvisserij.

En dan doen ze uiterst professioneel, met een heleboel geld en
veel betaalde mensen.

Dijkstra heeft zelf niets met paarden, jacht of wat dan ook.
Hij heeft eerder ook de communicatie gedaan, voor die groepen,
die het ons nu lastig maken.

Ik citeer een paar van zijn uitspraken.
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Bij Natuurmonumenten kwam ik binnen met de opdracht:
groei van 400.000 naar 1 miljoen leden.
Dat is bijna gelukt, we zijn gestrand op 969.000.
Alles  via  keiharde  marketing.  Daar  had  je  gewoon
budgetten  voor.
Als je alle marketingbudgetten van de agrarische sector
optelt, dan kom je nog niet in de buurt.
Gewoon € 30 miljoen!

Wakker Dier kan per jaar 3 miljoen besteden. De paardenwereld
heeft een omzet van € 1,5 miljard per jaar, voor dit werk
hebben we in de paardenwereld maar € 50.000.

Op bestuurlijk niveau zijn er vervolgens maar weinig mensen in
de paardenwereld die zich de situatie realiseren en die ergens
voor durven te gaan staan.

We  zijn  in  rap  tempo  terrein  aan  het  verliezen.  De
paardenwereld is versnipperd en wordt geregeerd door teveel
bange mensen.

Want we hebben te maken met de Groene Elf: elke maandag staan
ze met hun stukken bij de minister, getraind, met een giga
hoeveelheid wetenschappelijk onderzoek.’

"Als je het niet zelf regelt, dan wordt het straks voor
je geregeld".

Bij LTO roepen ze: we moeten het positieve verhaal over de
boer vertellen. Maar dat alleen gaat niet werken. De Partij

https://www.groene11.nl/


voor de Dieren vindt dat prachtig: ga vooral zo door.

Weet je, als de sector niet groter uitpakt, hebben we over een
paar jaren echt een probleem.

 

Lees zijn verhaal en zoek de overeenkomsten met
onze jagerswereld.
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